

Hallo Freunde,

lange hat die Posthalle gekämpft und wir sind nun überglücklich euch bekannt geben zu können, dass es in der Posthalle bis Ende 2025 sicher weitergehen wird.

Wir waren natürlich nicht untätig, mussten aber die finale Entscheidung abwarten. Aber nun endlich können wir euch offiziell das Billing vom KEEP IT TRUE RISING 3 präsentieren. Es fehlen noch der Headliner und Co-Headliner am Freitag, sowie noch die ein oder andere Band, aber wir sind glücklich, euch ein richtig fettes Billing vorstellen zu können. Um diese Ankündigung nicht zu lang zu machen, werden wir auf alle Bands in den kommenden Tagen separat eingehen, aber nur so viel, wir sind sehr stolz euch mit Udo UND Peter zwei wirkliche Legenden des Traditionsstahls aus Deutschland als Samstagheadliner präsentieren zu können und auch eine der ersten Shows von METAL CHURCH mit dem neuen Sänger Marc Lopes.

Wir konnten nun jahrelang den Ticketpreis stabil halten und haben auch die beiden ersten Rising und das kommende April KIT mit den üblichen 99 Euro durchgezogen, auch wenn die Preise in der Zwischenzeit um ein vielfaches gestiegen sind, aber für Rising 3 müssen wir einfach den Preis etwas erhöhen, weil wir sonst auf keinen Fall die gewohnte KIT Qualität garantieren können. Wir hoffen ihr versteht das und wir danken euch schon mal für euren Support. Aber hier nun das bisherige Billing:

KEEP IT TRUE RISING 3

DIRKSCHNEIDER

(ACCEPT only set Special guest: Peter Baltes)

METAL CHURCH

BRIAN DOWNEYS ALIVE AND DANGEROUS

ENFORCER

METALUCIFER

Q5

EVIL INVADERS

DESTRUCTOR

AMBUSH

PHANTOM SPELL

(First Show)

WIZZARD (SWE)

(Exclusive First Reunion show)

WITCHUNTER

CLAYMOREAN

TAILGUNNER

AMETHYST

...and more

06. und 7. Oktober 2023

Posthalle Würzburg

[www.keep-it-true.de](http://www.keep-it-true.de)

[www.facebook.com/keepittruefestival](https://www.facebook.com/keepittruefestival)

[www.instagram.com/keepittruefestival](https://www.instagram.com/keepittruefestival)

Metal on,

Oli + Tarek

English version

Hello friends,

The Posthalle has been fighting for a long time and we are now ultimately happy to announce that the Posthalle will continue until the end of 2025.

Of course we weren't lazy, but we had to wait for the final decision. But now we can finally officially present the billing of KEEP IT TRUE RISING 3 to you. The headliner and co-headliner on Friday is still missing, as well as a few more bands, but we are happy to be able to present you a really mindblowing billing. In order not to make this announcement too long, we will go into all bands separately in the coming days, but only so much... we are very proud to be able to present you with Udo AND Peter two real legends of traditional Steel from Germany as Saturday headliners and also one of the first METAL CHURCH shows with new singer Marc Lopes.

We have now been able to keep the ticket price the same for years and have also kept the first two Rising and the upcoming April KIT with the usual 99 euros, even if the prices have risen many times in the meantime, but for Rising 3 we simply have to increase the price a bit, because otherwise we cannot guarantee the usual KIT quality. We hope you understand that and we thank you in advance for your support. But here is the billing so far:

#### KEEP IT TRUE RISING 3

DIRKSCHNEIDER

(ACCEPT only set Special guest: Peter Baltes)

METAL CHURCH

BRIAN DOWNEYS ALIVE AND DANGEROUS

ENFORCER

METALUCIFER

Q5

EVIL INVADERS

DESTRUCTOR

AMBUSH

PHANTOM SPELL

(First Show)

WIZZARD (SWE)

(Exclusive First Reunion show)

WITCHHUNTER

CLAYMOREAN

TAILGUNNER

AMETHYST

06. und 7. Oktober 2023

Posthalle Würzburg

[www.keep-it-true.de](http://www.keep-it-true.de)

[www.facebook.com/keepittruefestival](http://www.facebook.com/keepittruefestival)

[www.instagram.com/keepittruefestival](http://www.instagram.com/keepittruefestival)

Metal on,

Oli + Tarek